



Serlahkan Keterampilan Diri

B.DEX BEAUTY CENTRE SDN. BHD. (668614-W)

NO 31, WISMA MURNI, JALAN RAMPAI NIAGA 5, RAMPAI BUSINESS PARK,

TAMAN SRI RAMPAI, 53300 SETAPAK KUALA LUMPUR

TEL : 03-4142 4444, 03-4149 9666, 019-969 1021, 017-958 3559

FAKS: 03-4142 8490



Aidilfitri Lebih Bermakna Dengan Kehadiran Cahayamata...

• Nama: ZURAIDAH BT ZAINAL ABIDDIN • Umur: 32 TAHUN • Tempoh perkahwinan: 7 TAHUN • Asal: BINTULU, SARAWAK



Saya dan suami sudah memasang niat untuk mempunyai anak sejak kami mula-mula mendirikan rumahtangga lagi. Namun hasrat tersebut belum tercapai sehingga usia perkahwinan masuk 6 tahun. Kami masih tidak puas harapan menantikan kehadiran pertama kali yang akan menceriakan lagi kehidupan kami berdua. Sebenarnya saya mempunyai masalah haid yang tidak menentu sejak saya berkahwin. Haid yang tidak menentu hanya datang 2-3 bulan sekali dan darah yang keluar tidak banyak. Kadangkala jika haid tidak datang dalam tempoh 3 bulan, saya pasti akan membuat ujian kehamilan sendiri tetapi akhirnya kecewa kerana tidak hamil. Sejak akan keadaan yang tidak normal ini, saya dan suami telah ke klinik untuk menjalani pemeriksaan kesihatan dan kesuburan. Doktor telah mengesahkan bahawa suami saya tidak mempunyai apa-apa masalah manakala saya berhadapan dengan masalah hormon yang tidak stabil. Saya telah dinasihatkan untuk mengambil piI hormon dan kesuburan bagi membolehkan sistem dalaman saya. Setelah 9 bulan mengalamikannya, tiada sebarang kesan positif yang berlaku. Bukan sahaja saya tidak berjaya hamil tetapi berat badan telah naik dengan mendadak. Namun masalah haid saya masih belum selesai dan saya bertambah tertekan. Bayangkanlah saya terpaksa menelan beberapa biji piI setiap hari dengan harapan haid akan menjadi normal dan akhirnya saya akan hamil, tetapi itu semua hanya menjadi angan-angan sahaja.

Saya masih tidak berputus asa lalu mengambil iktibar untuk mencuba rawatan kampung pula melalui kaedah urutan. Selepas 3 kali berurut, saya masih lagi tidak hamil dan masalah haid belum dapat diatasi. Setiap kali haid datang lambat dan membuat ujian kehamilan sendiri, pasti saya akan menanggung kecewa. Mujurlah saya diturnkan suami penyabar yang selalu menenangkan dan sentiasa berada di sisi. Hobi melanggan Majalah Minggu Wanita setiap minggu akhirnya telah membuahkan hasil. Saya pasti akan membaca testimoni pengguna BIODEX yang telah berjaya hamil untuk setiap keluaran bagi mengetahui kisah kesukaran wanita yang begitu inginkan cahayamata. Kisah kesukaran mereka telah membuka hati saya untuk mencubanya sendiri. Saya dan suami telah ke Nadia Enterprise (08-5426659) untuk mendapatkan penerangan yang lebih terperinci tentang cara pemakanan BIODEX yang betul. Berpuas hati dengan layanan yang cukup baik dan meyakinkan, saya telah mendapatkan satu Set Kehamilan Lengkap untuk isteri.

Sejak dari hari pertama hingga 3 minggu menggunakannya, saya mulai perasan akan beberapa perubahan positif terhadap diri saya. Badan terasa lebih ringan, sihat dan ber tenaga sepanjang hari. Haid telah datang pada tarikh yang dijangka dan darah yang keluar begitu banyak, pekat dan berkeluli-keluli. Ini menandakan darah yang selama ini tertumpah kerana haid tidak lancar telah berjaya dikeluarkan. Selepas tempoh haid, saya masih meneruskan pengambilan BIODEX dengan menghabiskan beberapa sachet Supreme Diet yang masih ada. 2 bulan kemudian, saya mula merasa loya dan mual muntah-muntah untuk beberapa hari. Saya fikir untuk membuat ujian kehamilan sendiri kerana sudah 2 bulan saya tidak dilatangi haid. Alangkah terperanjatnya saya dan hampir tidak dipercayai setelah melihat 2 garisan pada alat ujian kehamilan itu! Sangat teruja dan masih dalam keadaan yang tidak percaya, saya dan suami telah ke klinik untuk membuat ujian kehamilan. Doktor telah mengesahkan saya hamil dan usia kandungan masuk 2 bulan. Suami saya sangat gembira sehingga tidak mampu untuk berkata apa-apa. Hanya inangan air mata kebahagiaan yang mengiringi kami dengan keputusan yang tidak disangka-sangka ini. Inilah berita yang kami tunggu-tunggu sejak 6 tahun yang lalu. Yakin akan keberkesanan BIODEX yang telah membantu saya dalam menstabilkan hormon dan memudahkan saya untuk berjaya hamil, saya mengambil keputusan untuk menggunakan BIODEX di sepanjang tempoh kehamilan pula. **Supreme Diet** dan **Susu IGC** yang kaya dengan vitamin, kalsium dan zat-zat penting yang diperlukan oleh ibu hamil dan kandungan membuatkan saya benar-benar yakin bahawa **Set Semasa Hamil BIODEX** memangnya lengkap. Alhamdulillah, sejak mengalamikannya pemakanan **Set Semasa Hamil BIODEX**, saya tidak mengalami sebarang alahan dan 'morning sickness' yang biasa terjadi kepada wanita hamil. Sejak usia kandungan masuk 5 bulan, susu badan saya sudah mulai keluar sedikit-sedikit. Ini menunjukkan kesan positif dan insyaallah saya tidak akan berhadapan dengan masalah kekeringan susu badan. Setiap kali membuat pemeriksaan kesihatan di klinik, doktor akan menyatakan saya dan bayi berada dalam keadaan yang baik serta bayi membesar mengikut jadual yang sepatutnya. Setiap kali melihat dan mendengar denyutan jantungnya, hati saya pasti akan tersentuh dan bersyukur dengan kurniaan Allah yang sangat menakutkan ini. Saya sentiasa berdoa agar anak yang dilahirkan ini sihat dan akan membesar dengan baik. Ketika usia kandungan masuk usia 7 bulan, saya mula mengalamikannya **Blo Selusuh BIODEX** pula. Oleh kerana sering mendengar akan cerita kesukaran melahirkan anak pertama kerana "belum ada lakuan", saya mencari inisiatif agar proses bersalin tidak menjadi mimpi ngeri. Saya mengalamikannya 2 sudu **Blo Selusuh BIODEX** setiap hari bagi melicinkan dan memudahkan proses untuk bersalin nanti. Saya turut menyapunya sedikit di bahagian perut setiap hari bagi mengurangkan kesan regangan (stretchmark). Saya yakin akan keberkesanan **Blo Selusuh BIODEX** kerana sudah ramai pengguna yang memperkuli akan keberkesanan ini.

Setelah saya dan suami menunggu selama 6 bulan, akhirnya saya dan suami telah pun tiba. Alhamdulillah, dengan tidak sampai satu jam sakit-sakit dan berada dalam bilik bersalin, saya telah selamat melahirkan seorang bayi perempuan seberat 2.6 kg secara normal. Saya benar-benar bersyukur kerana bayi yang dilahirkan cukup sihatnya, cerah, putih gebu dan sangat sihat. Saya hanya mengalami sakit bersalin dalam tempoh yang sangat singkat dan sungguh mudah untuk melahirkan anak sulung yang diberi nama **Batriisa Sofia Ina**. Melihat akan kuli **Batriisa** yang gebu dan linu itu nyata berbeza dengan kuli kami suami isteri serta ahli keluarga yang lain. Saya dapat menyusukan **Batriisa** pada hari pertama kerana susu badan mulai keluar dengan banyak. Mungkin inilah berkat mengalamikannya **Set Semasa Hamil BIODEX** yang lengkap dengan semua zat-zat serta enzim-enzim penting yang diperlukan untuk wanita hamil. Dalam tempoh berpantang, saya mengalamikannya **Set Perfect Mum BIODEX** pula bagi mengembalikan dan mengekalkan kesihatan dalaman serta luaran. **Set berpantang** lengkap dari **BIODEX** ini bukan sahaja membantu saya untuk kekal ber tenaga malah dalam masa yang sama merangsang pengeluaran susu badan yang berkualiti. Saat yang paling menggembirakan ialah apabila melihat bayi saya tidur kekenyangan selepas disusukan. Saya yakin susu itu adalah yang terbaik untuk membantu tumbesaran dan perkembangan otak bayi membesar dengan cerdas serta meningkatkan tahap imunisasi badannya. Sejak dilahirkan, **Batriisa** tidak mengalamikannya masalah kembung perut atau mudah masuk angin kuli walaupun sesetengah orang berpendapat, bayi yang berkeluli cerah mudah mengalamikannya masalah kuli. Saya yakin, kandungan yang terdapat dalam **Supreme Diet** dan **Susu IGC** benar-benar berkesan dalam 'melindungi' **Batriisa** dari sebarang masalah. Ia juga membantu menyuburkan rahim saya kembali walaupun baru lepas bersalin. Hasilnya ialah saya telah berjaya hamil untuk anak yang kedua ketika **Batriisa** berusia 6 bulan lebih. Begitu mudah untuk saya hamil lagi dengan izinNya setelah tahu rahsia keberkesanan **BIODEX**. Mungkin rezeki saya bersama **Biodex** dan saya benar-benar "seras" dengannya.

Batriisa kini sudah berusia 1 tahun 1 bulan dan merupakan seorang kanak-kanak yang sihat dan periang. Sejak dilahirkan, **Batriisa** tidak kuat menangis, tidak mudah demam dan jarang kembung perut. Dia juga seorang yang lincah bermain, mudah tertawa dan mulutnya sangat riuh seolah-olah ingin bercakap dengan orang di sekelilingnya. Dia juga sudah pandai meminta makanan atau minuman apabila lapar dan dahaga. Melihat akan perkembangannya yang sangat memuaskan, saya masih meneruskan pengambilan **Set Semasa Hamil BIODEX** untuk kandungan kedua ini.

Saya berhasrat untuk memberikan **Batriisa** **BIODEX** bagi membantu merangsang otaknya agar lebih pintar dan cerdas. Saya juga ingin mengalamikannya sendiri untuk bayi kedua yang masih dalam kandungan ini juga. Sudah pasti setiap ibu inginkan yang terbaik untuk anak-anaknya begitu juga dengan saya. Untuk bayi kedua nanti, sudah pasti saya akan menggunakan **Blo Selusuh BIODEX** untuk memudahkan bersalin normal dan **Set Perfect Mum BIODEX** selepas melahirkannya nanti. Kepercayaan saya terhadap **BIODEX** sangat tinggi dan saya rasa produk lain tidak mampu untuk menandingi rangkaian produk **BIODEX** yang sememangnya begitu lengkap untuk semua peringkat umur terutamanya wanita.

Kehadiran **Batriisa** dan bayi dalam kandungan ini benar-benar merubah kehidupan rumahtangga saya dan suami. Kami semakin bahagia, certa dan pasti ada sahaja aktiviti sehari-hari bersama dengan anak kami ini. **Batriisa** yang merupakan cucu sulung bagi kedua-dua keluarga kami telah membawa segala sinar kebahagiaan. Bukan sahaja dia ditatang bagai minyak yang penuh malah mendapat curahan kasih-sayang yang tidak terhingga dari datuk dan neneknya. Sudah pastinya **Syawal** pada tahun ini bertambah meriah kerana kami bakal dilahi dengan gelak tawa **Batriisa** yang begitu menghiburkan. Tidak sabar rasanya untuk merakamkan gambar kenangan berhari raya bersama permata hati kami ini kerana itulah yang selalu saya bayangkan lalu mempunyai anak kecil memakai pakaian hari raya dan tertawa riang. Akhirnya kami dapat menyambut **Syawal** sebagai sebuah keluarga yang lengkap dan sudah pasti **Syawal** kali ini menjadi pengalaman paling manis dalam sejarah keluarga kami. Penantian untuk kelahiran anak kedua kami turut ditunggu-tunggu oleh semua. Mudah-mudahan kali ini kami dikurniakan anak lelaki pula tetapi yang lebih penting ialah semoga saya mudah untuk melahirkannya dan bayi tersebut sihat hendaknya.

Kepada anda yang masih menantikan kehadiran cahayamata sebagai pelengkap dan menambahkan keharmonian rumahtangga, **BIODEX** lah jawapan yang paling tepat. Percayalah, anak adalah pembawa rezeki yang tidak teraml, walaupun bukan dari segi wang ringgit tetapi kasih sayang dan nikmatnya tidak dapat diulitkan melalui kata-kata. Insyaallah jika kita berusaha dan berikhtiar, Allah swt pasti akan membantu kita. Sesungguhnya **BIODEX** banyak manfaatnya! Tidak salah jika saya nyatakan bahawa **BIODEX ADALAH PRODUK PEMAKANAN UNTUK KEHAMILAN YANG TERUNGGUL DI DUNIA!** Sememangnya tiada yang setanding dengannya.



SAKSIKAN pengalaman pengguna Biodex di [USA, UK, AUS, NZ] pada 2 Sep 2010

Kepada pengguna BIODEX yang telah berjaya hamil, atau mendapat kesan baik daripada penggunaan produk ini, pihak kami akan menghadiahkan barangan yang bernilai RM200 – RM800.

MOBILE STOKIS & PENGEDAR DIPERLUKAN SELURUH NEGARA

- STOKIS NEGERI K. Lumpur / Selangor:** B-Dex Beauty Centre 03-40441486/40442498, **Bukit Biring** EMI Trading 03-21424242, **Pandan Perdana** Enay Beauty Salon 012-3395146 / 03-32746769, **Rawang** Kokk Maziah: 019-8633102, 03-610282006, **Chow Kit** PT Widuri 03-26913350/019-3026543, **Pulrajaya** Sayo Kocmelik 019-3936677, **Klang** Klinik Rawatan & Pundangan (Dr Siti) 012-2331997 / 03-33487342, **Pahang:** Kuantan - Murni Edar Trading 09-5368790 / 5568796 K. Temenggor - Murni Edar Trading 09-5316131/019-9691021, **Kelantan:** Kota Bharu Wann Beauty 012-9519005 / 09-7434046, **Perak:** Taiping La Rest Bay House 016-5534412, 06-8072551, **Kedah:** Cms Beauty Centre 012-4839669, **P. Pinang:** (Sungai Prai) Perda - Cms Beauty Centre 012-4839669/04-5303688, **Perlis:** Pusat Kac & Andaman Sharifan 012-5581176 / 04-9161780, **Kangar** Kadal Emas Azhah 012-5528032/04-9785404, **Johor:** Johor Selatan (Fathimah) 016-7412951, **Johor (Ultra):** Mazhi 012-7681646, **Melaka:** Sahun Kac & Andaman Martari Kreatif 012-6703855, **N. Sembilan:** Pst Kac An-Nur 012-9582261/06-7638948, **Sarawak:** Irene Beauty 013-6213685/082734711, **Miri** Rohani 085428659/019-9146659, **Sabah:** Syalis Beauty & Boutique 089-4471589, 019-8419539, **Brunei:** Aura ni Beauty Image 2670050 / 8635076
- MOBILE STOKIS:** Selangor - Shah Alam Nera Sri Beauty 016-2008550 / 03-50323102, Seri Kembangan - Le' Shoppe Enterprise 012-9233655, Kajang Az Collection 012-9353216, **Puchong** Salun Puracitra 019-3301474, **K. Lumpur:** Klinik Lum (03-61363969 / 012-6663433) Wangsa Maju Salun Puracitra 019-3301474, **Pahang:** Melor Collection 012-9099389, 09-2220415, **Tererikh** Jelita Beauty 019-9182661, Azle Salon 017-9747294/09-2960948, **Jerantut** Siti Zaramin 019-9857026, 019-9664708, **Kelantan:** Trm Andia Lundang Naswa 013-9214611 / 08-7461396, **K. Bahru** Liawati 012-9562153, **Mayang Sari** 019-9891376, **Kedah:** Alor Star Nurisma Beauty Centre 019-4517126 / 017-4719588, **Perak:** Ipoh The Enterprise 012-5109570, Rose Amella 019-5711711, 06-3236944, **P. Pinang:** (Polau) Sari Beauty 012-4867172 / 04-2827161, (Tasek Eksis USM) Diaz Beauty Y 012-4741060, **Idi Jambui** Rozita Butik Kecantikan 019-4141374, **Sabah:** Anita Fragrance 016-4051976, **Pulutan** Anne Adeline Beauty Centre 016-6174005, **Tawau** Seri Mawar 019-8633343, **Papar** Rsj Enterprise 016-9304748 / 013-8542515, **Sandakan** Haploah 013-5545526/013-5545526, **Sarawak:** Limbau D'Rimba Trading 066-215117/016-8829827, **Saridok** Bk Kecantikan Mdm. Chen, 019-9187161, **Melaka:** Nadia Shoppe 019-3673951, 08-2868556, **Johor:** Segagan Am Beauty Centre 07-9316125/013-7220012, **Pusat Kecantikan A & Z** 012-7306263 / 013-7429195, **Klang** Hasnah Bly House 012-7277504, **Brunei:** Masrani Rahne 00679-8744895
- BIODEX SA K. Lina** 017-9583559, **Kuantan** 013-9531563 (Alley) / **JB** Gaya Persona 016-7116215 / **Segamat** Am Beauty Centre 019-7220012 / **Pusat Kecantikan A & Z** 012-7306263 / 013-7429195, **Melaka** Martari Kreatif 012-6703855 / 06-2610454, **Tererikh** Azle Salon 017-9747294/09-2960948, **K. Tgbaru** 09-8316131, **Perak** 019-2121088 (Nadrah) **Kota Bharu** 012-9562153 (Liawati) / **Kuching** Irene Beauty 013-6213685/082734711 **Miri** Rohani 085428659/019-9146659, **Kota Kinabalu** 019-8419539 (Syal Bly Ctr) **Brunei** Masrani 00679-8744895

Sila lawati laman web kami atau dapatkan CD dari agen berhampiran untuk mengikuti kisah benar pengalaman pengguna setelah mengikuti Program Kehamilan Biodex (PKB) dan tips untuk ke arah kehamilan.

WEBSITE: www.biodex2u.com.my
E-mail: tips@biodex.com.my